
From: Dr. Sándor Péterné 
Sent: Thursday, January 26, 2023 11:32 AM 
To: Polgármester <polgarmester@budavar.hu> 
Subject: FW: interpelláció

címzett:
V. Naszályi Márta 
polgármester

benyújtó:
dr. Sándor Péterné 
képviselő

tárgy: Örökbérletű műemlék lakások eladásáról 

Tisztelt Polgármester Asszony!

A Budavári Önkormányzat óriási csúszásban van számos kerületi lakásbérlő évtizedek óta fennálló 
méltánytalan helyzetének rendezésében. A 2021-ben módosított lakástörvény rendelkezése szerint 
lehetővé kell tenni a bérlőknek az otthonukként szolgáló ingatlanok megvásárlását. A folyamat 
azonban hosszú hónapok óta akadozik.

A társasházzá nyilvánításhoz szükséges felméréseket tudomásom szerint kevés helyen végezték el, a 
dokumentációk pedig még kevesebb háznál készültek el. Többször kértük a folyamat felgyorsítását. 
Böröcz László elnök úr november elején írt Önnek, hogy írjanak ki új közbeszerzéseket megfelelő 
kapacitások biztosításához. Elnök úr által tolmácsolt kérésünket válaszra sem méltatta, majd sikerült 
úgy kiírni egy új közbeszerzést a műszaki dokumentáció elkészítésének felgyorsítása érdekében, hogy 
az eredménytelen lett.

Az Ön által vezetett Budavári Önkormányzat tehetetlensége miatt több száz lakó várja, hogy 
előrelépés történjen az otthonuk ügyében.

Kérem, Polgármester asszony felvilágosítását, hogy mikorra várható végre érdemi előrelépés a 
bérlakások eladása ügyében? Az önkormányzati lakások Lakástörvény szerinti eladásának további 
késedelme jelentős kárt okozhat a bérlőknek és az Önkormányzatnak egyaránt.

Az érintett budavári lakók nevében remélem, hogy egyenes felvilágosítást kapunk a témában!

Tisztelettel:

dr. Sándor Péterné

Budapest, 2023.01.26.


